
Protokół Nr 6/20

z posiedzenia Komisji  Skarg, Wniosków i  Petycji,  które odbyło się w dniu 6.10.2020 r.
o godz. 10,00 on-line.

Posiedzeniu przewodniczyła Pani Marta Cicha– Przewodnicząca ww. Komisji.

Obecni wg załączonej listy obecności (zał. nr 1). Radni zostali skutecznie powiadomieni o
terminie Komisji. Skarżąca także uczestniczyła w komisji on-line.

Porządek obrad (zał. nr 2).

Ad.1
Informacja nt. przyjęcia porządku obrad nie było uwag, przyjęto.

Ad.2
Informacja nt. przyjęcia protokołu Nr 5/20 z dnia 17.06.2020 r. - nie było uwag, przyjęto.

Przewodnicząca Komisji Marta Cicha- odczytała projekt uchwały z uzasadnieniem.

Ad. 3
Analiza  skargi  i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi
na     Kierownika Schroniska w Pabianicach (zał. nr 3)
Uzasadnienie-  W  dniu  7.10.  2019 r.  wpłynęło  do  Rady  Miejskiej  pismo  dot.
funkcjonowania schroniska,  a 10.11.2019 r.    skarga na byłego Kierownika schroniska,
pracowników oraz wolontariuszy. Skarżące wskazywały na nieprawidłowości w działaniach
byłego Kierownika,  w funkcjonowaniu schroniska i wypełnianiu opieki  nad zwierzętami.
Z wyjaśnień uzyskanych od Prezydenta wynika, że został zlecony   w podległej jednostce
audyt  w okresie  16.10-06.12.2019.  Audyt   częściowo  potwierdził   nieprawidłowości
i zawierał  szereg  zaleceń   pokontrolnych.  Wypowiedziana  została  umowa  o pracę
z dotychczasowym kierownikiem, która uległa rozwiązaniu z dniem 28 maja 2020 r.  Były
kierownik  był  zwolniony  z obowiązku  świadczenia  pracy  od  3 lutego  2020r.   Celem
zagwarantowania  prawidłowego funkcjonowania  schroniska Prezydent  od dnia  3 lutego
powierzył  obowiązki  kierownika   schroniska  pani  Annie  Kusiak.  Mając  na  względzie
wnioski  z audytu    nowy  Kierownik  przygotował  w uzgodnieniu  z Prezydentem  nowe
dokumenty  dotyczące  funkcjonowania  schroniska  tj.  regulamin  schroniska,  regulamin
wolontariatu- zarządzenie nr 7/2020 z dnia 16.07.2020 r. Ponadto sytuacja w Schronisku
była  przedmiotem  kontroli  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach. Zespół
kontrolny zakończył kontrolę i przekazał projekt protokołu  z kontroli do Prezydenta celem
wniesienia uwag. Prezydent nie wniósł uwag. Na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w dniu
28.09.2020 r. przyjęto.......

Ponieważ obrady zostały przerwane z przyczyn technicznych, ponownie  łączono
transmisję.

Naczelnik Biura Arkadiusz Bujacz- od pana radnego  Hodaka wie, że komisja się odbyła i
było głosowanie i Pani Przewodnicząca, gdyby mogła to przypomnieć jakie były wyniki
głosowania, bo u nas nie było widać i słychać.

Przewodnicząca Komisji Marta Cicha- nie słyszałam jak głosował pan  Piotr Różycki.

Naczelnik  Biura  Arkadiusz  Bujacz-  Piotr  Różycki  się  wstrzymał,  rozumie  że  wszyscy



głosowali i Pani skarżąca zabrała głos.

Przewodnicząca Komisji Marta Cicha- 5 osób  głosowało za, a jedna się wstrzymała. Pani
Skarżąca nie zabrała głosu.

Naczelnik Biura Arkadiusz Bujacz- to może Pani  skarżąca  zabierze głos.

Pani Skarżąca- chciała zabrać głos i zająć stanowisko tylko w jakiej sprawie bo transmisja
została przerwana.

Naczelnik  Biura  Arkadiusz  Bujacz-  dziś  na  komisji  jest  tylko  jeden  punkt  -skarga  na
kierownika  schroniska  i   prosi,  żeby   Pani  przedstawiła  swojego  zdanie  nt.  projektu
uchwały.

Pani Skarżąca -  nie zna projektu uchwały, nie został jej przedstawiony.

Naczelnik  Biura  Arkadiusz  Bujacz-  Pani  przewodnicząca  czytała  uchwałę  z
uzasadnieniem.

Pani Skarżąca – tak,  ale nie słyszała bo transmisja została przerwana.

Naczelnik Biura Arkadiusz Bujacz-prosi jeszcze raz o odczytanie projektu uchwały.

Przewodnicząca Komisji Marta Cicha-  odczytuje ponownie - W dniu 7.10. 2019 r. wpłynęło
do Rady Miejskiej  pismo dot.   funkcjonowania schroniska,  a 10.11.2019 r.    skarga na
byłego Kierownika schroniska,  pracowników oraz wolontariuszy. Skarżące wskazywały na
nieprawidłowości  w działaniach  byłego  Kierownika,  w  funkcjonowaniu  schroniska
i wypełnianiu opieki nad zwierzętami. Z wyjaśnień uzyskanych od Prezydenta wynika, że
został  zlecony    w podległej  jednostce  audyt  w okresie  16.10-06.12.2019.  Audyt
częściowo  potwierdził   nieprawidłowości  i zawierał  szereg  zaleceń   pokontrolnych.
Wypowiedziana  została  umowa  o pracę  z dotychczasowym  kierownikiem,  która  uległa
rozwiązaniu  z dniem  28 maja  2020 r.   Były  kierownik  był  zwolniony  z obowiązku
świadczenia  pracy  od  3 lutego  2020r.   Celem  zagwarantowania  prawidłowego
funkcjonowania  schroniska Prezydent  od  dnia  3 lutego powierzył  obowiązki  kierownika
schroniska pani  Annie Kusiak. Mając na względzie wnioski  z audytu   nowy Kierownik
przygotował  w uzgodnieniu  z Prezydentem nowe dokumenty dotyczące funkcjonowania
schroniska tj. regulamin schroniska, regulamin wolontariatu- zarządzenie nr 7/2020 z dnia
16.07.2020 r.  Ponadto  sytuacja  w  Schronisku  była  przedmiotem  kontroli  Komisji
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Pabianicach. Zespół kontrolny zakończył kontrolę i przekazał
projekt protokołu  z kontroli do Prezydenta celem wniesienia uwag. Prezydent nie wniósł
uwag. Na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w dniu 28.09.2020 r. przyjęto ostateczną treść
protokołu  pokontrolnego.  Część  zarzutów  Komisja  Rewizyjna  wskazała  jako  zasadne
i wnioskowała  o realizację   zaleceń  pokontrolnych.  Jednocześnie  Komisja  Rewizyjna
doceniła zaangażowanie nowej Pani Kierownik oraz pracowników schroniska w dążeniu
do zapewnienia jak najlepszych warunków dla zwierząt przebywających w schronisku oraz
prawidłowego  funkcjonowania  wolontariatu.  W  związku  z sytuacją  epidemiologiczną
w kraju termin rozpatrzenia skargi był kilkukrotnie z przyczyn obiektywnych przedłużany. 
Po analizie wyjaśnień Prezydenta i wyników kontroli Komisji Rewizyjnej skargę  w części
dotyczącej byłego Kierownika należy uznać za zasadną.

Naczelnik  Biura  Arkadiusz  Bujacz-jest  obecna   Pani  Skarżąca,  może  będzie  chciała
zabrać głos.



Pani skarżąca-minął  praktycznie rok jak zostały skierowane pierwsze pisma do Rady i
Prezydenta świadczące o rażących naruszeniach w schronisku i braku reakcji  związanych
tak zawodowo jak i wolontariatu związanego  z tym miejscem , potem  były kolejne pisma i
uzyskane przez nas informacje potwierdzające zarzuty dot. funkcjonowania  schroniska.
Skala  zaniedbań jest przytłaczająca i  osób pełniących tam funkcje, przez  lata  się to
ciągnęło nie było reakcji ze strony kierownictwa ani personelu, ani wolontariuszek. One
gromadziły  materiał  i  dokumenty  o  zaniedbaniach,   pseudo  operacjach  i  braku  opieki
medycznej  dla  zwierząt.  Zabierały  psy  ze  schroniska  wystawiane  były   na  akcje
internetowe, aby je leczyć. Na co liczyły te panie, że  nie reagowały i nie dawały sygnałów
Prezydentowi i  Radzie miasta. Doceniono możliwość współpracy nowej pani kierownik,
jakie to są osiągnięcia w tak krótkim czasie to niedorzeczne. Żeby to załatwić i schronisko
funkcjonowało musi  być  kontrola  zewnętrzna,  nie  taka fikcyjna,  zwierzęta  muszą mieć
leczenie. Wolontariusze mówili,  że przez  lata te zwierzęta umierały  z braku opieki.  Z
jedną pań wolontariuszek udała się do Biura rady,  czy komisja rozmawiała z ta panią,
która  chciała  służyć  pomocą.  .Funkcjonowało  schronisko  jak   statek  widmo,  wszyscy
wiedzieli  co  się  dzieje  i  nie  było  żadnej  reakcji.  Chciałaby  żeby  to  schronisko   było
przyjazne dla zwierząt, a nie do odbywania kary. Prosi przy uchwalaniu uchwały wziąć jej
uwagi  i  spostrzeżenia.  Jej  się  udało  zgromadzić  materiał.  Przez  ten  rok  czeka  na
rozwiązanie sytuacji w schronisku  wolontariuszy  i odpowiedzialności za ten stan rzeczy
tych ludzi. Wg informacji jaką posiada, to te panie wolontariuszki nadal są w schronisku i
spełniają wolontariat. Osoby wobec których są zarzuty nie zostały ukarane i nadal pełnią
te funkcje. Złożyła pisma do Wojewody i do Ministra Rolnictwa. Bardzo prosi  o poważne
potraktowanie skargi.

Radna Monika Cieśla- czy  ustosunkował się do tych zarzutów były kierownik, czy był na
komisję zaproszony.

Przewodnicząca Komisji Marta Cicha- nie mam informacji.

Naczelnik Biura Arkadiusz Bujacz- nie, ponieważ Komisja Rewizyjna podzieliła niektóre
zarzuty Pani skarżącej i skarga jest zasadna, zostały wprowadzone procedury korekcyjne
w schronisku, dlatego  w ustaleniu z Przewodniczącym Rady nie był zaproszony pan były
kierownik.

Przewodnicząca  Komisji  Marta  Cicha-  ponieważ  obrady  przerwane,  odczytała  wyniki
głosowania imiennego: M. Cicha -za,  M. Cieśla  - wstrzymała się, P. Duraj -za, A. Hodak
-za, J. Kupś -za, P. Różycki -za, G. Wójcik -za, (zał.4 ). 

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały –6, przeciw - 0, wstrzymało
się -1. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 4
Sprawy różne nie zgłoszono.
Załączniki  do wglądu  są dostępne w Biurze Rady Miejskiej w Pabianicach ul. Zamkowa
16, pokój 31.

Przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie Komisji o godz. 10.50.

Protokółowała:              Przewodniczyła:

        Monika Ludziejewska                                                        Marta Cicha




